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Deltagere: 

Julie Tolstrup Rydahl, Thomas Villingshøi Seierøe, Pia Lange-Chabert, Sille Søderblom,  
Maria Ditlev Rosenvinge, René Holk Svendsen, Mette Grøntved Brejner, Nisa Belek, Maja 
Gjelstrup, Torben Storm Larsen, Peter Karl Hagen, Nikolaj Warming og Maria Christensen 

 
Afbud:  
David Elin 
Sted: 

Personalerummet 

 
Referent: 

Maria Christensen 

 

 
1. Godkendelse af dagsorden samt referat fra sidste møde 

Godkendt 

 

 

2. Meddelelser 

a. Formand/næstformand 

 

Formand: Den nye SKB-formand på Skt. Nicolai beder om mailadresser m.m. på 

bestyrelsesmedlemmerne, således at hun kan kontakte ift Fælles-bestyrelsen. 

De plejer at mødes fx forud for doialogmøder, så de står samlet. 

 

Nuværende formands beretning afleveres så den kan offentliggøres pr. den 

1.8.2022. 

 

b. Skoleleder 

Se afsnit c.,  

 

c. Viceleder 

Der er nedgang i elevtal. Demografien i distriktet viser at det forventeligt vil 

stige igen fra 2027. Det nedfører en lille personalenedgang, som klares ved 

naturlig afgang ved en lærer, der går på pension. 

 

Christina går på barsel, og der er opslået et barselsvikariat i hendes fravær. 

 

Vi oplever, at der er mange elever, der er indskrevet i slutningen af året, som 

har massive udfordringer, der trækker på ressourcerne. 

For nogles vedkommende er vi blevet lovet forskellige former for støtte i 

kommende år, men ikke alle. 

 

  

 

 

    
    

   

Vemmedrupskolen 

 

DAGSORDEN/REFERAT 
 

Skolebestyrelsesmøde, Vemmedrupskolen 

 

 

 Dato   

 15. juni 2022   
 

Køge Rådhus 

Torvet 1 

4600 Køge 

 

www.koege.dk 

 

Tlf. 56 67 67 67 

 

Kontakt: 

Maria Christensen 

Tlf. +45 30 50 29 86 

maria@christensen@koege.dk  
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Skemaerne er færdige. Grundet den mindre lærerstab samt det faktum, at vi har 

afkortet skoledagens længde og derfor skal skemalægge en del lektioner med to 

lærere, har det været vanskeligt at få til at gå op – men det er lykkedes. 

Lærerne har i dag fået lov til at offentliggøre fordelingen kommende år. 

 

 

d. SFO-leder 

Med 1. april børnene arbejdes der meget med de gode fællesskaber. Der har 

været afholdt samtale med nogle forældre, hvor vi havde behov for en bredere 

forståelse af børnene. 

Der arbejdes meget med de at vente på tur, modtage kollektive beskeder m.v.,  

 

Udeområderne er, næsten, på plads. Men der er dog stadig områder, hvor 

græs og anden beplantning har behov for ro, så det bliver først efter 

sommerferien, der bliver adgang til alle områderne. 
I SFO´en er vi udfordret af, at der er lidt langt til den bagerste del af 

legepladsen, der pt er i den anden ende af skolen. Det kræver meget personale 

at opretholde tilsyn.  
 

Det har været svært, at få besked om børnenes ferie fra forældre, mhp hvornår 

de ønsker pasning til deres børn. Der har været givet to frister. Efter 2. frists 

udløb var vi nødt til at skrive ud, at børnene er frameldt herfra, hvorefter 

forældrene (først) reagerer inden for få minutter og giver udtryk for at deres 

børn har behov for pasning. 

 

Der er elever i lommepengepraktik. Der er en voksen i hybridpraktik, som vi har 

valgt at beholde. 

 

Det har været vanskeligt, at få børnene til at tilmelde sig til Koloni-turen, som er 

et tilbud for elever fra 2.-6. Vi skal til Bjerghytten Vigersted. Måske kan det 

handle om, at vi skal cykle. I alt deltager 24 børn fra 2.-6. kl. i kolonien. 

 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Torben: 

Der er opslået et barselsvikariat-stilling, der er pt 3 ansøgere. 

Vi har været på lejrtur til Bornholm. Det har været en rigtig god tur. Eleverne 

var trætte efterfølgende.  

 

Der er planlagt og bestilt lejrtur med kommende 8. kl. i efteråret. Turen går til 

Aarhus. 

 

Peter: 

Vi har været på tur til Skydebanen, det var en god oplevelse, og Vigersted 

Skydebane er meget interesseret i at indgå i et nyt samarbejde. 

 

Der har været tur til Kbh. Bla med besøg til Krigsmuseet. ¨ 

 

Der har tidligere været kommunikation med Kronborg, mhp at starte et 

samarbejde. Vi har dog ikke hørt mere, så den mulighed anses for ikke at være 

aktiv. 
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e. Andre 

Intet 

 

 

3. Nyt fra elevrådet 

Minielevrådet 

Der er en fin udvikling i Mini-elevrådet. Eleverne er vokset med opgaven og blevet 

bedre til at repræsentere de andre elevers holdning og ikke blot deres egen. 

 

Der er generelt også kommet et godt flow i at bringe viden og informationen frem 

og tilbage mellem elevrådet og klassen. Lærerne er gode til at understøtte. 

 

Det Store Elevråd: 

Elevrådet ønsker at Legepatruljen skal startes igen. Rådet foreslår, at det er 

elever fra 7., 8. og 9. kl. der uddannes til Legepatruljeambassadører og gerne 

omkring 10 elever. Desuden at de belønnes med en Tivolitur for indsatsen, når 

året er omme. 

 

Elevrådsrepræsentanterne foreslår, at Linda Sommerlund, der er elevrådets 

kontaktperson, deltager sammen med elevrådsrepræsentanterne på SKB-møderne 

fremadrettet.  

 

 

4.Fagfordeling (lagt sammen med punkt 5.) 

 

 

5. Skemaer 

Fagfordeling og skemaer er omdelt, præsenteret og godkendt. 

 

 

6. Godkendelse af SFO-Lukkedag den 24.06.22 

Der er ønsket om i år, at lærere og pædagoger kan have tid til teambuilding m.m., 

hvorfor vi har anmodet om at bruge årets lukkedag, den 24.6. om eftermiddagen, 

således at pædagogerne har tidligere fri. 

Morgen-SFO er åben, det samme er forårs-SFO´en indtil kl. 11.30. 

 

Skolerenovering – indvielsesfest to datoer skal meldes til skoleafdelingen 

Vi skal huske at invitere folk fra lokalområdet, så de kan få mulighed for at se 

skolen indvendig. 

 

Datoforslag for indvielse: 16., 23. og 30. september. 

 

 
7. Evt 

• Der mangler pt 1 forældrerepræsentant  i bestyrelsen samt to suppleanter. 

 

• Selvom vi ikke har bus pt, fortsætter vi medlemskabet af spejdercenteret i 

Munke Bjergby. Vi kan ikke bruge det i skoleregi, da vi ikke kan komme dertil. 

Men kontaktråd i klasserne har mulighed for at booke sig ind til overnatninger. 

Der er plads til 10 overnattende indenfor. Derudover er der mulighed for at opslå 

telte på grunden. 

 

• Henriette træder ind som medarbejderrepræsentant. Peter Hagen fratræder. 

 



 

 

     

     

     

Side 4/4 

Konstituering af ny bestyrelse 

 

Thomas Villinghøi Seieroe er ny formand og Maria Ditlev Rosenvinge er ny 

næstformand. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


